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Z A P I S N I K 
 

17. redne seje Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, ki je bila v četrtek, dne 
23.12.2004, s pričetkom ob 14. uri, v veliki dvorani Doma gasilcev in civilne zaščite v 
Gornji Radgoni. 
 
Ad. 1: Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Sejo je vodil Anton KAMPUŠ, župan Občine Gornja Radgona. Otvoril je sejo in pozdravil vse 
prisotne. 
 
Ugotovil je, da je seja sklepčna, saj je bilo prisotnih 18 članic in članov občinskega sveta. Seje 
se je v nadaljevanju skupaj udeležilo 19 članic in članov občinskega sveta. 
 
Odsotni so bili Danijel VRZEL, Karl MIR, ki sta svojo odsotnost opravičila ter Edvard 
TERŠEK, vsi člani občinskega sveta. 
 
Ostali prisotni: 
Ø občinska uprava: Darinka BODANEC, Igor PIVEC, Dragan KUJUNDŽIČ, Pika 

Leopoldina VODNIK, Janja BRUMEN 
Ø Feri HORVAT, poslanec Državnega zbora RS 
Ø mag. Mojca LETNIK, direktorica podjetja Letnik-Saubermacher d.o.o. iz Lenarta 
Ø Tomaž LAZAR, predstavnik podjetja ZEU d.o.o. iz Murske Sobote 
Ø novinarji 
 
Seja je bila posneta na magnetofonski trak, ki se hrani. 
 
Vsem članicam in članom občinskega sveta je bilo pred sejo razdeljeno naslednje gradivo: 
  
Ø K tč. 5 – Popravek k Odloku o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2005 (druga 

obravnava) 
Ø K tč. 7 – AMANDMA k Odloku o lokacijskem načrtu za območje TRC Zgornje Konjišče 

(druga obravnava) 
Ø mnenja in predlogi Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe 
Ø mnenja in predlogi Odbora za družbene dejavnosti 
Ø mnenja in predlogi Odbora za gospodarstvo, obrt in podjetništvo 
Ø mnenja in predlogi Odbora za kmetijstvo in turizem 
Ø mnenja in predlogi Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve 
 
 
Ad. 2:     Obravnava in sprejem zapisa  16. seje občinskega sveta 
 
Župan je dal v razpravo zapis 16. seje Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, ki je bila dne 
18.11.2004. 
 
Zvonko GREDAR, član občinskega sveta, se je zaradi njegove izjave na prejšnji seji 
občinskega sveta, vsem prizadetim javno opravičil. Gospodu Karlu Miru pa žal roke sprave ne 
more ponuditi, ker na žalost ni prisoten. 
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Ker ni bilo več nobenih pripomb, je župan dal zapis na glasovanje. Članice in člani občinskega 
sveta so soglasno (18 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P   št.  161: 
 
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema zapis 16. seje Občinskega sveta Občine 
Gornja Radgona, z dne 18.11.2004 s podano pripombo. 
 
 
 
Ad. 3:    Obravnava in sprejem  dnevnega reda 
 
Župan je dal v obravnavo predlagani dnevni red, posredovan z vabilom za 17. sejo. Predlagal 
je, da se pri 8. točki »Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ureditvenem načrtu 
Apače« spremeni postopek o sprejemu odloka iz skrajšanega v dvofazni postopek in se odlok 
na tej seji obravnava kot prva obravnava. 
  
Brez razprave so članice in člani občinskega sveta soglasno (18 prisotnih) sprejeli naslednji 
 
DNEVNI RED: 
 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem zapisa 16. seje občinskega sveta 
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Vprašanja, pobude in predlogi članic in članov občinskega sveta 
5. Odlok o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2005 (druga obravnava) 
6. Odlok o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2006 (druga obravnava) 
7. Odlok o lokacijskem načrtu za območje TRC Zgornje Konjišče (druga obravnava) 
8. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ureditvenem načrtu Apače (prva obravnava) 
9. Odlok o lokacijskem načrtu »stari MIR« (prva obravnava) 
10. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o prostorskih ureditvenih pogojih za območje 

občine Gornja Radgona (skrajšani postopek) 
11. Sklep o potrditvi cen za odvoz in ravnanje s komunalnimi odpadki 
12. Sklep o vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča v občini 

Gornja Radgona za leto 2005 
13. Sklep o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra 
14. Program športa za leto 2005 v občini Gornja Radgona 
15. Koledar prireditev v letu 2005 v občini Gornja Radgona 
16. Odgovori na vprašanja, pobude in predloge članic in članov občinskega sveta 
17. Informacija o opravljenih aktivnostih župana med sejama 
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Ad. 4:    Vprašanja, pobude in predlogi članic in članov občinskega sveta 
 
 
Vilijem ŽUNKOVIČ, član občinskega sveta, je v imenu sveta KS Apače postavil tri 
VPRAŠANJA ter podal eno POBUDO: 
VPRAŠANJA: 
1. »Na seji sveta Krajevne skupnosti Apače smo obravnavali zadnjo analizo pitne vode, ki je 

zdaj že katastrofalna, ker je vsebnost nitratov zdaj narasla že preko 100 mg/l. Zato 
sprašujemo župana občine, kaj namerava kratkoročno ukreniti skupaj z občinsko upravo v 
zvezi z rešitvijo navedene problematike. Sprašujemo tudi, če to vodo še sploh lahko 
uporabljamo za kuhanje in pitje ostali občani, poleg nosečnic in otrok do enega leta, ki te 
vode že tako ne smejo več uživati.« 

2. »Kdo je lastnik zemljišča, kjer je locirana nelegalna gramoznica. Po izjavi krajanov iz 
Lutverc je to parcela št. 1228/15 in 1228/26 k.o. Lutverci. V tej jami se nahajajo sumljive 
stvari, zato predlagamo, da inšpekcijske službe to malo pregledajo in preverijo ter primerno 
ukrepajo.« 

3. »Pred časom smo na občinskem svetu razpravljali o neurejenem avtobusnem postajališču v 
Gornji Radgoni (pri železniški postaji). Sedaj ugotavljamo, da so krajani iz Apaške doline, 
ki to postajo uporabljajo, še nadalje izpostavljeni vsem vremenskim vplivom, saj jim ni 
zagotovljena osnovna zaščita in sicer hišica avtobusnega postajališča. Še najmanj tri 
mesece, ravno v zimskem času, se bo potrebno voziti v Zdravstveni dom Gornja Radgona. 
Po dobljenih informacijah se pripelje v Gornjo Radgono približno 30-50 pacientov dnevno, 
ki vsi uporabljajo avtobus. Prav tako se je v Apačah zaprla banka in je potrebno prihajati 
urejat bančne usluge v Gornjo Radgono. Ker na tej avtobusni postaji ni primernega zavetja, 
sprašujemo, če je v kratkem času možno narediti oziroma postaviti ustrezno hišico.« 

 

V nadaljevanju je podal naslednjo POBUDO: 
»Pred kratkim so me sprehajalci ob reki Muri in krajani opozorili, da zadnje čase opažajo na 
reki velike bele plavajoče penaste madeže, ki se pojavljajo v intervalih na 1 do 2 dni in trajajo 
po cel popoldan in včasih celo noč. Predlagam, da bi inšpekcijske službe to zadevo pregledale 
in preverile. 
Želimo, da se preveri ta zadeva od Cmureka do Gornje Radgone, ker se tudi tu opaža določeno 
onesnaženost reke.« 
 
 
 
Dušan ZAGORC, član občinskega sveta, je podal deset POBUD: 
»Danes postavljam vprašanja, predloge in pobude kot predsednik Varnostnega sosveta Občine 
Gornja Radgona, kot podžupan, kot član občinskega sveta, kot ravnatelj Osnovne šole Gornja 
Radgona in nazadnje kot prebivalec ob Partizanski cesti v Gornji Radgoni. 
Izredno sem vesel, da odbor za hitrejšo izgradnjo avtoceste Lendava – Maribor odlično dela, še 
posebej sem vesel, da je koordinator tega odbora naš župan gospod Anton Kampuš in da je 
član odbora kot predstavnik civilne iniciative Stanko Sakovič, ki je tudi predsednik Sveta za 
preventivo in vzgojo v cestnem prometu pri našem občinskem svetu. Nenazadnje je član tega 
odbora tudi poslanec iz našega območja Feri Horvat. 
Mislim, da bo na naslednjih sejah potrebno ta odbor ojačati še s katerim članom iz območja 
občine Veržej, Križevci pri Ljutomeru in Radenci, da bomo močnejši.« 
V nadaljevanju je nato podal deset POBUD: 
1. »Ko smo prejšnji teden v tej dvorani ugotavljali stanje na cestah od leta 2000 so leta 2004, 

se je po tem zgodil še en tragičen dogodek na tej cesti Mele – Gornja Radgona – Lomanoše 
– Spodnja Ščavnica. Zato dajem prvo pobudo, da se najkasneje 15. februarja 2005 začne 
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rekonstrukcija ceste Mele – Gornja Radgona, za kar so načrti že narejeni. Občina in 
Direkcija RS za ceste pa morata poskrbeti, da se odstranijo vse ovire in zapleti, ki pri tej 
gradnji še nastajajo. 

2. Takoj se pristopi k izdelavi projektov za kompletno modernizacijo ceste Gornja Radgona – 
Ihova, vključno s celotno kolesarsko stezo. Rok za projekte je 1. april 2005. 

3. Ko bodo projekti narejeni, takoj pristopiti k modernizaciji te ceste Gornja Radgona – Ihova. 
Začetek del takoj v letnih počitnicah 2005. 

4. Ker so ti kratkoročni ukrepi že bili dogovorjeni s prejšnjo Vlado RS in mislim da tudi nova 
vlada ter nov minister za ceste imata posluh, se naj začne rekonstrukcija križišča v Spodnji 
Ščavnici (celotna pot pred Križanom kjer tovornjaki ustavljajo, pa do gozdiča preko reke 
Ščavnice vključno z mostom in odstavnimi pasovi pri Tokamu, Kmetijski zadrugi in poti 
proti bivši OŠ Spodnja Ščavnica). 

5. Do 10. januarja 2005 naj posebna strokovna komisija Direkcije RS za ceste in Policijske 
uprave Murska Sobota, še enkrat proučita in seznanita prebivalstvo ob tej cesti Mele – 
Ihova, glede talne, obcestne in zračne signalizacije. Naj se še to enkrat prouči in popravi, če 
je kaj narobe. 

6. Ko bo možno, mora Direkcija RS za ceste zagotoviti, da se na novo preplasti glavna mestna 
cesta v Gornji Radgoni (Apaška cesta, Partizanska cesta in Ljutomerska cesta), ker je 
nevarna za promet. Uredijo se naj tudi odstavni pasovi v mestu Gornja Radgona, kjer ni 
nobenega odstavnega pasu za tovornjak. 

7. Vse te pobude so dogovorjene z nekaterimi člani iz Varnostnega sosveta Občine Gornja 
Radgona. Generalna policijska uprava RS vključno s Policijsko upravo Murska Sobota naj 
zagotovi Policijski postaji Gornja Radgona dodatne policiste, ker se po nekaterih podatkih 
na našem območju število policistov zmanjšuje. Predvsem za fizično urejanje prometa v 
mestu Gornja Radgona in celotni relaciji Mele – Ihova. 

8. Policijska uprava Murska Sobota in Policijska postaja Gornja Radgona v vsakem primeru 
morata poostriti kontrolo nad vozniki tovornih vozil, ki vozijo skozi našo občino Gornja 
Radgona (hitrost, alkohol in počitek oziroma čas trajanja vožnje). 

9. Končna in edina rešitev, da se reši tovornega prometa skozi občino Gornja Radgona je, da 
se izgradi avtocesta. Predlagam, da je izključna najnujnejša prioriteta izgradnja dela 
avtoceste Vučja Vas – Lenart. S tem bi se rešilo našo občino, občino Radenci, Križevci, 
Veržej, Benedikt. 

10. Občina Gornja Radgona je že imela pobudo, da naj ustrezne strokovne službe naročijo 
meritve hrupa skozi mesto in emisijo škodljivih plinov, ki tu nastajajo. Na podlagi 
rezultatov lahko živeči prebivalci ob cesti Mele – Ihova od države oziroma Direkcije RS za 
ceste, dosežejo pasivno zaščito z menjavo oken, da se ne bo slišalo hrupa 24 ur na dan. To 
so dosegli že drugod po Sloveniji.« 

 
 
 
Ivan KAJDIČ, član občinskega sveta, je postavil eno VPRAŠANJE in podal eno POBUDO: 
»Tokrat bom podal vprašanje in pobudo, pred tem pa želim spomniti na proceduralno zadevo, 
prav tako pa nisem zadovoljen z odgovori na nekaj mojih vprašanj s prejšnjih sej.  
Najprej želim povedati, da me moti praksa, ko posamezniki iz občinskega sveta in tudi 
predstavniki medijev, avtorstvo posameznih pobud pripisujejo nekomu, ki s konkretno pobudo 
nima nobene zveze. Res je glavni namen pobud v tem, da s skupnimi močmi delamo v korist 
občine in občanov, kljub temu pa je dejstvo, da vse ideje niso zrasle na zelniku enega 
posameznika ali enega odbora.  
Veseli me, da župan poskrbi za hitro realizacijo pobud, ki se mu zdijo primerne, kljub temu pa 
menim, da bi o posameznih pobudah lahko spregovorili tudi širše. Spomniti želim tudi, da 
morajo biti po poslovniku odgovori na naše pobude, vprašanja in predloge posredovani 



 5 

občinskemu svetu najkasneje do prve naslednje redne seje. To žal ni vedno praksa, saj sem 
med gradivom zaman iskal odgovore na moji vprašanji s prejšnje seje glede vzdrževanja ceste 
Lomanoše – Plitvica in reševanja problematike plazu v Orehovskem Vrhu do njegove 
dokončne sanacije, prav tako pa sta brez odgovora ali konkretnih akcij ostali moji pobudi o 
dokončanju postavitve uličnih označb v Gornji Radgoni in o zahtevi do države za izgradnjo 
odstavnih pasov za zavijanje v levo na magistralni cesti smrti.  
Prav tako nisem zadovoljen z odgovorom glede nespoštovanja uporabe javnih poti za obračalne 
pasove podjetja Radgonske gorice. Županu oziroma občinskih službam se zahvaljujem, da so 
cesto medtem že uredili in zadevo predali v reševanje inšpekcijskim službam, žal pa so ti 
popolnoma zatajili, zato gre kritika tokrat kmetijskemu inšpektorju. 
Zdi se mi neprimerno, da se taka zadeva rešuje brez prisotnosti predstavnikov občine kot 
lastnika in upravljalca javnih poti ter brez prizadetih strank. Prav tako je v času, ko ni večjega 
deževja, na cestah težko pričakovati večje nanose blata in gramoza. Trditev, da tiste ceste 
Radgonske gorice ne uporabljajo, ni resnična, saj uporabljajo tudi poti, ki so popolnoma v 
privatni lasti, izjava inšpektorja, da poti spadajo v območje vinogradov in se obračanje tam tudi 
dogaja ni pa moteče, pa je milo rečeno neresna. S te govornice je gospod Kujundžič 
zagotavljal, da občinski odlok velja za vse enako, zdaj pa to stvar negira predstavnik države. 
Kdo je po vsem tem še na strani »navadnega« občana? Če zadeve okrog onesnaženja vodnih 
virov v Apaški dolini rešuje isti kmetijski inšpektor, se sploh ne smemo čuditi, da pijemo 
takšno vodo, kot jo pač pijemo. 
Še obljuba za naslednje leto: ob naslednjih kršitvah odloka vam bom poslal obsežno 
fotografsko gradivo o dejavnostih, ki so prepovedane z odlokom, se sicer dogajajo, niso pa 
moteče za kmetijskega inšpektorja.« 
 

V nadaljevanju je nato postavil naslednje VPRAŠANJE: 
»Na prejšnji seji smo slišali pohvalo za izdelovalce sredinskih črt na lokalni cesti Gornja 
Radgona – Spodnji Ivanjci in tem pohvalam se pridružujem tudi sam. Te črte so se začele 
pojavljati tudi na lokalni cesti Črešnjevci – Zbigovci. Pojavljati pa pravim zato, ker so narisane 
samo na enem delu ceste, manjkajo pa na relaciji od trgovine Klasek do nogometnega igrišča v 
Zbigovcih v dolžini približno 1,5 kilometra, čeprav so po sredini ceste že narisane točkaste 
označbe, verjetno kot pomoč pri risanju teh črt. Zato sprašujem, če je podjetju zmanjkalo barve 
oziroma kdaj bodo te črte dokončno narisane?« 
 

V nadaljevanju je nato podal naslednjo POBUDO: 
»Dajem pobudo kot nadaljevanje vprašanja gospe Milene Marovič s 15. seje glede odloka o 
nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča. Dajem pobudo, da pristojne službe pripravijo 
predlog sprememb tega odloka, za katerega se je pokazalo, tako kot za mnoge druge odloke do 
zdaj, da je bil pripravljen brez pravih analiz in ocene učinkov. Vemo za neživljenjske primere, 
ko je potrebno plačati za nezazidano stavbno zemljišče pod daljnovodom ali nad plinovodom, 
kjer gradnja zaradi več drugih predpisov sploh ni možna, ali pa na področjih, kjer v bližini ni 
ne ceste, ne elektrike in ne vodovoda ali pa za strmi cerkveni hrib v Radgoni, kjer gradnja prav 
tako ni možna. Vemo tudi za množico pritožb, katerih so mnoge bile tudi pozitivno rešene in 
na podlagi tega lahko sklepamo, da odlok vendarle vsebuje nekaj neživljenjskih določil 
oziroma določa premočan avtomatizem. Predlagam torej, da se odlok popravi in se naredi bolj 
prijazen občanom in uslužbencem občinske uprave, ki ne bodo več zasipani z goro pritožb in se 
bodo lahko posvetili bolj konstruktivnemu delu. Če ne bomo storili ničesar, se nam bo zgodba 
v še večjih razsežnostih čez nekaj mesecev ponovila.« 
 
 
Župan je ugotovil, da se je udeležba na seji povečala na 19 članic in članov občinskega sveta, 
saj se je seji pridružil še Slavko LONČARIČ, član občinskega sveta. 
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Ad. 5:    Odlok o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2005 (druga obravnava) 
 
Obrazložitev k Odlokoma o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2005 in 2006 (druga 
obravnava), je podal Anton KAMPUŠ, župan. Povedal je, da sta proračuna za leti 2003 in 2004 
realizirana brez zaostankov ali nerealiziranih postavk, z rebalansom pa so se nekatere postavke 
povečevale in tudi realizirale, zato je optimističen tudi za naslednji leti 2005 in 2006. Proračun 
se sprejema za dve leti iz razloga transparentnosti, preglednosti, združevanja nekaterih 
projektov in zaradi obročnega odplačevanja prispevkov posameznikov. Z obravnavo in 
sprejemom proračunov za leto 2005 in 2006 se zagotavlja nemoteno izvajanje določenih 
investicij, ki se bodo začele v letu 2005, nadaljevale pa v letu 2006. Prav tako nam to omogoča 
prijave na razpise za pridobitev sredstev iz evropskih skladov in Republiške razvojne agencije. 
Usklajevalni postopki so glede na prvo obravnavo tekli celi mesec tako na strokovnem 
kolegiju, s posameznimi krajevnimi skupnostmi, upoštevani pa so bili tudi predlogi 
posameznikov, skupin, strank in posameznih svetnikov. Z družbeno sfero pa je imel sestanek 
podžupan Dušan Zagorc, kjer so tudi zadeve uskladili. Posvetovalo se je pa tudi z 
računovodskimi strokovnjaki.  
Povedal je, da je on odgovoren samo za proračune od leta 2003 do leta 2006, za nazaj pa ne 
sprejema nobene odgovornosti. Dobiva veliko klicev in pisem z različnimi vsebinami, kot to, 
da je od samoprispevkov od leta 1990, 92, 95, 2000 ostalo še veliko število nerealiziranih 
projektov, skratka veliko obljub, ki so se izkazale, kot samo obljube, seveda pa so se nekatere 
stare obljube vseeno uspele uskladiti sedaj. 
Ta proračuna za leti 2005 in 2006 sta realna in uresničljiva in za njima stoji z vsemi sodelavci. 
Odloka o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2005 in 2006 sta bila v prvi obravnavi 
sprejeta na 16. seji občinskega sveta, dne 18.11.2004, v času obravnave pa so bile podane 
pripombe predvsem na investicijska vlaganja. Proračunske odhodke za leto 2005 povečujemo 
za 230,0 mio SIT glede na prvo obravnavo v celoti na račun investicij. Tako skupaj predvideni 
odhodki za to leto znašajo 2,2 milijarde SIT. Za investicije je tako predvideno 924 mio SIT, kar 
v strukturi odhodkov predstavlja 42%, od tega je predvideno za investicije v komunalno 
infrastrukturo 88%, v družbene dejavnosti pa 22%. 
Tako so za leto 2005 predvidene naslednje investicije in sicer: 
§ za modernizacijo lokalnih in krajevnih cest je predvideno 125 mio SIT 
§ za gradnjo pločnika in kolesarske poti s pripadajočo komunalno infrastrukturo Črešnjevci 

je predvideno 110 mio SIT v letih 2005/06 
§ za modernizacijo lokalne ceste s pločnikom v Gornji Radgoni Delavska pot je predvideno 

56 mio SIT  
§ za opremljanje Industrijske cone Mele s komunalno infrastrukturo je predvideno 123 mio 

SIT, za to investicijo imamo predvideno sofinanciranje iz neposrednih razvojnih spodbud v 
višini 70 mio SIT 

§ prav tako so predvidena sredstva v višini 12 mio SIT za sanacijo plazu v Orehovskem Vrhu 
§ za dokončanje čistilne naprave Apače in kanalizacije je predvideno 153 mio SIT  
§ za izgradnjo vodovodov – nadaljevanje Kunova, Vratji Vrh je predvideno 46 mio SIT 
§ za dokončanje adaptacije Zdravstvena postaja Apače je predvideno 21,5 mio SIT ter 

sofinanciranje nakupa reanimacijskega vozila je predvideno 7,3 mio SIT 
§ za nadaljevanje obnove zgradbe »Špitala« v Gornji Radgoni je predvideno 61 mio SIT 
§ za investicije v šolske prostore je predvideno 53 mio SIT ter v opremo 14 mio SIT 
§ za vrtec pa v višini 10 mio SIT 
 

Za leto 2006 planiramo 648 mio SIT za investicije kar predstavlja 36% proračunskih sredstev 
in sicer:  
§ za obnovo špitala v višini 36 mio SIT 
§ kanalizacija Črnci – Apače – Segovci - v višini 100 mio SIT 
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§ nadaljevanje izgradnje pločnikov v Črešnjevcih v višini 40 mio SIT 
§ modernizacija cest v višini 116 mio SIT 
§ izgradnja vodovodov v višini 104 mio SIT 
§ za razvoj turizma v višini 11 mio SIT 
§ za otroško varstvo in šolstvo v višini 76 mio SIT 
§ za vzdrževanje stanovanj in poslovnih prostorov v višini 30 mio SIT 
 

V proračunu za leto 2006 se ne prikazuje več režijskega obrata zaradi predvidenega prenosa v 
javno komunalno podjetje. Da se bodo vse načrtovane investicije lahko izvedle, je predvideno 
dolgoročno zadolževanje v višini do 150 mio SIT v letih 2005/06, s katerim se bo pokrival 
proračunski primanjkljaj predviden v navedenih letih. Povedal je, da je naša ambicija in vizija 
to, da Občina Gornja Radgona postane ena gospodarsko najmočnejših občin v Pomurju. 
Občinskemu svetu nato predlagal, da obravnava in sprejme Odloka o proračunu Občine Gornja 
Radgona za leto 2005 in 2006 – druga obravnava. 
 
Župan se je nato opravičil Krajevni skupnosti Gornja Radgona, ker dane pripombe z njihove 
strani v obrazložitvi pomotoma niso navedene, bile pa so delno upoštevane pri pripravi 
predloga za drugo obravnavo. 
 
Vinko ROUS, predsednik Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne 
službe, je podal mnenje odbora, ki se glasi: 
»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe je na svoji 28. seji, 
dne 16.12.2004 obravnaval predlog Odloka o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2005 
– druga obravnava. 
Odbor ugotavlja, da je predlagatelj odloka o proračunu za leto 2005 v glavnem, ne v celoti, 
upošteval predloge odbora, ki jih je podal na prvi obravnavi odloka na občinskem svetu. 
Upošteval pa je tudi nekatere druge predloge, ki so jih v času obravnave podali nekateri občani, 
zavodi in krajevne skupnosti. 
Odbor se vsekakor zaveda, da je želja in potreb še več, kot nam omogočajo razpoložljivi 
prihodki v letu 2005, pa vendar z zadovoljstvom ugotavljamo, da smo z pripravljenostjo 
predlagatelja za dialog in sporazumevanje, razumno uskladili potrebe naših občanov po vseh 
krajevnih skupnostih v mejah razpoložljivih sredstev. 
Zato Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe predlaga 
občinskemu svetu, da Odlok o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2005 – druga 
obravnava, sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Zvonimir KLEMENČIČ, predsednik Odbora za družbene dejavnosti, je podal mnenje odbora, 
ki se glasi: 
»Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlog Odloka o proračunu Občine Gornja 
Radgona za leto 2005 – druga obravnava in predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme v 
predloženi vsebini.« 
Povedal je, da so se stvari uskladile na sestanku, ki ga je s predstavniki družbenih dejavnosti 
sklical podžupan. 
 
Branko KOCBEK, predsednik Odbora za kmetijstvo in turizem, je podal mnenje odbora, ki se 
glasi: 
»Odbor za kmetijstvo in turizem je obravnaval predlog Odloka o proračunu Občine Gornja 
Radgona za leto 2005 – druga obravnava in predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme v 
predloženi vsebini.« 
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Milan KURBUS, predsednik Odbora za gospodarstvo, obrt in podjetništvo, je podal mnenje 
odbora, ki se glasi: 
»Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo je obravnaval  predlog Odloka o proračunu 
Občine Gornja Radgona za leto 2005 (druga obravnava) in ga predlaga občinskemu svetu, da 
ga sprejme v predloženi vsebini.« 
Povedal je, da je na odboru tekla razprava v kateri so imeli več pripomb na samo pripravo 
gradiva, vendar na koncu takšen proračun podpirajo in upajo, da bo v bodoče kdaj prišlo do 
tega, da bo dan malo večji poudarek gospodarstvu in manj negospodarstvu. 
 
Andrej RITLOP, predsednik Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve, je podal 
mnenje odbora, ki se glasi: 
»Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve je obravnaval predlog Odloka o 
proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2005 (druga obravnava) in ga posreduje občinskemu 
svetu v obravnavo in sprejem.« 
Povedal je, da so na odboru dokaj podrobno obravnavali predložena proračuna, v katera pa žal 
ni možno vključiti čisto vseh zadev, ker je želja bistveno več, kot jih finančna sredstva 
premorejo. Odbor se je seznanil z mnenji ostalih odborov, pobudami svetnikov, krajevnih 
skupnosti in posameznikov. Na koncu so prišli do mnenja, da je takšna predlagana proračuna 
možno uresničiti. 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Ludvik ROŠKAR, član občinskega sveta, je malo povzel in razčlenil podatke in povedal, da so 
investicijski odhodki za leto 2005 na strani 17 pri kontu 420 predvideni v skupni višini 829.541 
tisoč SIT in na strani 18 pri kontu 430 investicijski transferi predvideni v višini 94.481 tisoč 
SIT, če se to dvoje sešteje imamo za leto 2005 investicijskih odhodkov skupaj v višini 924.022 
tisoč SIT. To razlaga predvsem iz razloga, da bi se držalo začrtanih razvojnih programov od 
leta 2005-2007. 
Na strani 77 je navedena rekapitulacija investicijskega in razvojnega dela za leta 2005-2007, 
kjer je za leto 2005 predvidenih 813.741 tisoč SIT. Razlika med to vrednostjo in prejšnjo 
vrednostjo so med drugim investicijska vlaganja v letu 2004, ki bodo plačana v letu 2005, kar 
pa je navedeno na strani 93, znašajo pa 57.831 tisoč SIT. Ostala razlika pa je znesek na strani 
47 na kontu 4208 – »študije o izvedljivosti projektov, projektna dokumentacija« v višini 
42.000 tisoč SIT in znesek na strani 25 na kontu 4202 – »nakup opreme za OU« v višini 
10.000 tisoč SIT. Če se vse te zneske zdaj sešteje se dobi skupen znesek 924.022 tisoč SIT. 
To je govoril zaradi tega, ker vse zadeve, ki so zapisane in predvidene, morajo biti tudi 
izvedene, razen v izjemnih primerih. Proračunski primanjkljaj za leto 2004 je predviden v 
višini 188.679 tisoč SIT, v letu 2005 pa je predviden v višini 195.566 tisoč SIT. Boji se, da ne 
bo predvidenega ostanka sredstev na računih po stanju na dan 31.12.2004 kot je na strani 97 
navedeno v višini 102,9 mio SIT in bo tako zadolževanja v višini 100 mio SIT verjetno 
premalo. 
O proračunu za leto 2006 je povedal, da je zmanjšan zaradi odhoda režijskega obrata. Glede 
investicijskih odhodkov je povedal, da so investicijski odhodki za leto 2006 na strani 17 pri 
kontu 420 predvideni v skupni višini 588.766 tisoč SIT in na strani 18 pri kontu 430 
investicijski transferi predvideni v višini 59.700 tisoč SIT, če se to dvoje sešteje imamo za leto 
2006 investicijskih odhodkov skupaj v višini 648.466 tisoč SIT. 
 
Vilijem ŽUNKOVIČ, član občinskega sveta, je v imenu sveta Krajevne skupnosti Apače 
povedal, da se krajevna skupnost s predlogoma proračunov strinja, podaja pa pripombe na 
samo izvajanje znotraj že določenih postavk v Odlokoma o proračunu Občine Gornja Radgona 
za leto 2005 in 2006. Glede na alarmantno stanje vode, ker je vsebnost nitratov že nad 100 
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mg/l, želijo, da se preko sredstev namenjenih za vodo skuša kratkoročno ukrepati proti tej 
problematiki. Občina naj ugotovi povzročitelje in lokacije onesnaževalcev podtalnice in sicer 
preko že izdelanih globinskih vrtin na območju apaške doline. Potrebno je pospešiti aktivnosti 
za dokončanje zamenjave zemljišč v neposrednem vodovarstvenem pasu črpališča v Segovcih. 
Zahtevajo, da občinska uprava pridobi podatke o vseh najemnikih zemljišč na območju 
vodovarstvenih pasov, ki imajo sklenjene najemne pogodbe s Sladom kmetijskih zemljišč in 
gozdov RS, navedeni seznam pa se naj preda pristojnemu inšpektorju v preverbo in ukrepanje. 
Občina naj od sklada zahteva, da ne sklepa pogodbe z najemniki zemljišč v vodovarstvenih 
območjih, ki bi želeli najeta zemljišča uporabljati za namen kmetijske dejavnosti oziroma je te 
najemnike potrebno opozoriti, da so odgovorni spoštovati ustrezne odloke in zakone v smislu 
zaščite vode. Predlagajo tudi, da se sredstva za delovanje kulturnih društev v posamezni 
krajevni skupnosti delijo na osnovi ključa po glavi krajana, ta delitev pa se bi naj opravila v 
dogovoru s posamezno krajevno skupnostjo. Občinska uprava naj v sodelovanju s krajevnimi 
skupnostmi izdela program sanacij sakralnih znamenj v posamezni krajevni skupnosti. 
 
Župan je zaključil razpravo. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (19 prisotnih) 
sprejeli naslednji 
 

S K L E P   št. 162: 
 
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema predlog Odloka o proračunu Občine 
Gornja Radgona za leto 2005 – druga obravnava, z vsemi prilogami. 
 
 
 
Ad. 6:     Odlok o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2006 (druga obravnava) 
 
Župan je povedal, da je v sklopu obrazložitve k proračunu za leto 2005 obrazložil že tudi 
bistvo k proračunu za leto 2006 ter nato prosil, da predsedniki odborov podajo mnenja in 
predloge. 
 
Vinko ROUS, predsednik Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne 
službe, je podal mnenje odbora, ki se glasi: 
»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe je dne 16.12.2004 
obravnaval predlog Odloka o proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2006 – druga 
obravnava. 
Odbor ugotavlja, da je predlagatelj odloka o proračunu občine za leto 2006 upošteval predloge 
in mnenje odbora, ki jih je podal pri prvi obravnavi, razen prve točke, v kateri je odbor bil 
mnenja, da se v proračunu odloka predvidijo tudi prihodki, ki jih v letu 2006 pričakujemo na 
osnovi razpisov oziroma naših prijav na natečajih, od države oziroma Evropske unije. 
Ker pa se tovrstni in morebitni drugi prihodki lahko sprejemajo z dopolnitvijo proračuna med 
letom z rebalansom, Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe 
predlaga občinskemu svetu, da proračun občine za leto 2006 – druga obravnava sprejme v 
predloženi vsebini.« 
 
Zvonimir KLEMENČIČ, predsednik Odbora za družbene dejavnosti, je podal mnenje odbora, 
ki se glasi: 
»Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlog Odloka o proračunu Občine Gornja 
Radgona za leto 2006 – druga obravnava in predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme v 
predloženi vsebini.« 
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Opozoril je na to, da je na strokovne službe občinske uprave bila dana pobuda, da se poskusijo 
nabaviti oziroma zagotoviti sredstva za nabavo ultrazvoka, po sorazmernem deležu Občine 
Gornja Radgona. Iz strani strokovnih služb je bilo povedano, da bodo ta sredstva pridobljena iz 
drugega naslova izven proračuna, zato je prosil, da se ta stvar tudi uresniči. 
 
Branko KOCBEK, predsednik Odbora za kmetijstvo in turizem, je podal mnenje odbora, ki se 
glasi: 
»Odbor za kmetijstvo in turizem je obravnaval predlog Odloka o proračunu Občine Gornja 
Radgona za leto 2006 – druga obravnava in predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme v 
predloženi vsebini.« 
 
Milan KURBUS, predsednik Odbora za gospodarstvo, obrt in podjetništvo, je podal mnenje 
odbora, ki se glasi: 
»Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvo je obravnaval  predlog Odloka o proračunu 
Občine Gornja Radgona za leto 2006 (druga obravnava) in ga predlaga občinskemu svetu, da 
ga sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Andrej RITLOP, predsednik Odbora za proračun, finance in premoženjske zadeve, je podal 
mnenje odbora, ki se glasi: 
»Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve je obravnaval predlog Odloka o 
proračunu Občine Gornja Radgona za leto 2006 (druga obravnava) in ga posreduje občinskemu 
svetu v obravnavo in sprejem.« 
 
Razprave ni bilo. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (19 prisotnih) sprejeli 
naslednji 
 

S K L E P   št. 163: 
 
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema predlog Odloka o proračunu Občine 
Gornja Radgona za leto 2006 – druga obravnava, z vsemi prilogami. 
 
 
 
Ad. 7:     Odlok o lokacijskem načrtu za območje TRC Zgornje Konjišče 

   (druga obravnava) 
 
Obrazložitev k Odloku o lokacijskem načrtu za območje TRC Zgornje Konjišče (druga 
obravnava), je podal Igor PIVEC, vodja Oddelka za varstvo okolja in urejanje prostora, 
komunalno infrastrukturo ter gospodarstvo v občinski upravi. Povedal je, da je Občinski svet 
Občine Gornja Radgona na 13. redni seji, dne 27.05.2004 sprejel Odlok o lokacijskem načrtu 
za območje gramoznic v Zgornjem Konjišču – prva obravnava, s tem, da se je spremenil naziv 
odloka v »Odlok o lokacijskem načrtu za območje TRC Zgornje Konjišče in ga dal v 
obravnavo do 29.06.2004. V času obravnave niso prispele nobene pisne pripombe. Lokacijski 
načrt za območje turistično-rekreacijskega centra v Zgornjem Konjišču obravnava območje 
delno izkoriščenih in delno še aktivnih gramoznic. Namen lokacijskega načrta je že pri sanaciji 
in eksploataciji gramoznic usmerjati vse investitorje v obravnavanem območju k ureditvam, ki 
bodo v končni fazi v funkciji turistično rekreacijskih in športnih dejavnosti. Osnutek 
ureditvenega načrta je bil javno razgrnjen v aprilu 2004, v tem času je dne 20.04.2004 bila 
izvedena javna razprava. Pogoji so bili zaprošeni že v avgustu 2000, ponovno pa kot dodatne 
smernice februarja 2003. V lokacijskem načrtu so upoštevani vsi pogoji in predhodne smernice 
ter v največji možni meri tudi vse pripombe iz javne razgrnitve. Do 16.11.2004 so bila na 
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lokacijski načrt pridobljena tudi vsa pozitivna mnenja pristojnih nosilcev urejanja. V sklopu 
predloga odloka je pripravljen tudi amandma, ker so na Odboru za varstvo okolja, urejanje 
prostora in gospodarske javne službe bila ugotovljena manjša odstopanja predvsem med 7. in 
8. ter delno 15. in 25. členom predloga odloka, amandma pa se predlaga na podlagi 81. člena 
poslovnika občinskega sveta. Po obrazložitvi je predlagal občinskemu svetu, da sprejme 
predlog odloka v predloženi vsebini. 
 
Vinko ROUS, predsednik Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne 
službe, je podal mnenje odbora, ki se glasi: 
»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 
Odloka o lokacijskem načrtu za območje TRC Zgornje Konjišče (druga obravnava) vključno s 
podanim amandmajem iz strani predlagatelja ter predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme v 
predloženi vsebini.« 
 
Brez razprave so članice in člani občinskega sveta nato soglasno (19 prisotnih) sprejeli 
naslednji 
 

S K L E P   št. 164: 
 
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema predlog Odloka o lokacijskem načrtu za 
območje TRC Zgornje Konjišče – druga obravnava s predloženim amandmajem. 
 
 
 
Ad. 8:     Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ureditvenem načrtu Apače 

   (prva obravnava) 
 
Obrazložitev k Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o ureditvenem načrtu Apače 
(prva obravnava), je podal Igor PIVEC, vodja Oddelka za varstvo okolja in urejanje prostora, 
komunalno infrastrukturo ter gospodarstvo v občinski upravi. Povedal je, da je Odlok o 
ureditvenem načrtu Apače bil sprejet na 17. redni seji Občinskega sveta dne 01.08.1996, na seji 
dne 02.07.1998 in dne 24.02.2000 pa so bile sprejete spremembe in dopolnitve odloka. Iz strani 
posamičnih bodočih investitorjev je prišlo do želja, ki niso skladne z določili obstoječega 
ureditvenega načrta. Gre predvsem za novogradnjo objekta, ki stoji za cerkvijo v Apačah, del 
tega objekta je že obnovljen, investitor pa bi rad za tem objektom še gradil prizidek vendar to 
obstoječi odlok ne omogoča in se zato to postavlja v mejne okvire. Prav tako je na vzhodnem 
delu predmetnega odloka določeno območje, kjer je v zadnji spremembi slaba definicija o tem 
kaj in kako graditi, zaradi tega se pa predlaga, da se ta del ureditvenega načrta izključi ter se 
urejuje nadalje po prostorskih ureditvenih pogojih. Dodan pa je tudi člen, ki govori o 
odstopanjih od grafičnih prilog, če se pri izdelavi projektne dokumentacije posamezne 
infrastrukture ugotovi, da je potreben drugačen potek le-te. Po obrazložitvi je predlagal 
občinskemu svetu, da predlog Odloka o ureditvenem načrtu Apače (prva obravnava) sprejme, 
obravnava o odloku pa traja 30 dni. 
 
Vinko ROUS, predsednik Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne 
službe, je podal mnenje odbora, ki se glasi: 
»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 
Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ureditvenem načrtu Apače ter predlaga 
občinskemu svetu, da ga sprejme s sledečimi predlogi: 
1. Odbor predlaga, da se do druge obravnave napišejo in definirajo odstopanja od grafičnih 

prilog v sklopu komunalne infrastrukture. 
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2. Do druge obravnave si naj predlagatelj k odloku pridobi tudi mnenje Zavoda za varstvo 
kulturne dediščine.« 

 
Brez razprave so članice in člani občinskega sveta nato soglasno (19 prisotnih) sprejeli 
naslednji 

S K L E P   št. 165: 
 
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema predlog Odloka o spremembah in 
dopolnitvah odloka o ureditvenem načrtu Apače – prva obravnava, obravnava traja 30 
dni. 
 
 
 
Ad. 9:    Odlok o lokacijskem načrtu »stari MIR« (prva obravnava) 
 
Obrazložitev k Odloku o lokacijskem načrtu »stari MIR« (prva obravnava), je podal Igor 
PIVEC, vodja Oddelka za varstvo okolja in urejanje prostora, komunalno infrastrukturo ter 
gospodarstvo v občinski upravi. Povedal je, da se je pojavil investitor, ki želi na območju 
starega MIR-a graditi novi kompleks. Po razgovoru z investitorjem je župan Občine Gornja 
Radgona dne 28.07.2004 sprejel Program priprave sprememb in dopolnitev Odloka o 
ureditvenem načrtu Gornja Radgona – mestno središče (izdelava lokacijskega načrta »Stari 
Mir«). Program priprave je bil objavljen v Uradnem glasilu Občine Gornja Radgona, lokalni 
časopis Prepih, z dne 01.08.2004. Iz programa priprave je bilo razvidno, da se spremembe in 
dopolnitve ureditvenega načrta sprejemajo za območje starega kompleksa Mesne industrije 
Radgona. Obravnavano območje se izvzame iz območja, ki ga obravnava Odlok o ureditvenem 
načrtu Gornja Radgona – mestno središče. Površine bi se namenile gradnji poslovno – 
trgovskega centra, v katerem je predvidena ureditev trgovskih in poslovnih dejavnosti. Dne 
21.06.2004 je bila v sejni sobi Občine Gornja Radgona izvedena prostorska konferenca, z 
namenom, da se predstavi osnutek programa priprave in pridobijo priporočila, usmeritve in 
legitimni interesi lokalne skupnosti, gospodarstva in interesnih združenj ter organizirane 
javnosti. Predlog odloka je bil javno razgrnjen v času od 1.10.2004 do 02.11.2004. V času 
javne razgrnitve je bila dne 27.10.2004 v sejni sobi Občine Gornja Radgona javna obravnava 
predloga odloka. V času javne razgrnitve in na javni razgrnitvi so bile dane pripombe s strani 
stanovalcev v vplivnem območju in Civilne zaščite Občine Gornja Radgona. Izdelovalec 
odloka je pripravil odgovore na dane pripombe. Po obrazložitvi je predlagal občinskemu svetu, 
da sprejme odlok v predloženi vsebini in da obravnava odloka traja 30 dni. Nato je prosil 
Tomaža Lazarja, predstavnika ZEU d.o.o. iz Murske Sobote kot predstavnika investitorja, da 
podrobneje predstavi predvideno investicijo. 
 
Tomaž LAZAR, predstavnik podjetja ZEU d.o.o. iz Murske Sobote je prisotne na kratko 
seznanil s predvidenimi ureditvami. S predlogom predvidenih ureditev se predvideva porušitev 
in odstranitev vseh obstoječih objektov v celoti in postavitev novega objekta, ki bi služil 
trgovsko-poslovni vsebini, v njem pa je predvidena ureditev večjega trgovskega prostora in 
ureditev več manjših lokalov. Sama ureditev območja je najbolj razvidna iz priložene grafične 
priloge, prometno pa se križišče navezuje na križišče Lackove in Panonske ulice, dodaten uvoz 
pa je predviden tudi iz Lackove ulice. Prvotno je bil uvoz predviden južneje, tako da sta bila 
oba na Lackovi ulici ampak se je na podlagi smernic, ki jih je podala Direkcija RS za ceste 
moralo predvideti štirikrako križišče namesto uvoza. Prav tako je bil prvotno objekt zasnovan 
nekoliko drugače in bil pomaknjen bliže k reki Muri ampak se je na podlagi smernic Agencije 
RS za okolje moralo ta objekt zaradi poplavne varnosti pomakniti 15 metrov od 
protipoplavnega zidu. Na ta protipoplavni zid se je nanašala tudi edina pisna pripomba v času 
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javne razgrnitve in sicer iz strani Civilne zaščite Gornja Radgona, ki je opozorila na dotrajanost 
tega protipoplavnega zidu. Sedaj je objekt pomaknjen v predpisan odmik, s tem pa se omogoči 
tudi rekonstrukcija tega zidu, ki še zaenkrat ni bila izvedena. Na ta način se bo z rušitvijo 
obstoječih objektov doseglo povezavo mesta z reko Muro preko novo zasnovanega objekta. Ta 
lokacijski načrt obravnava izključno točno določene parcele na lokaciji stare mesne industrije. 
Ob pripravah se je imelo v mislih širši prostor in predlagalo, da bi se ta lokacijski načrt 
zasnoval širše proti mejnemu prehodu ampak se je zaradi prekompleksnih težav z lastništvom 
odločilo drugače. Na javni razpravi je bilo nekaj pomislekov iz strani prebivalcev, ki živijo 
vzhodno od tega kompleksa glede bodočih vplivov na njihovo bivanje. Na njihovo željo se je 
upoštevalo pripombe in že v lokacijskem načrtu zapisalo, da se ob vzhodni strani kompleksa 
postavi protihrupna ograja, ki se potem primerno oblikuje, da bi bili vplivi na stanovanjsko 
območje čim manjši. V postopku ureditve se je predvidelo tudi ustrezne komunalne priključke, 
novo transformatorsko postajo in vse kar je bilo potrebno, tako da je ta predlog zdaj tako daleč 
pripravljen, da se lahko nadaljuje s postopkom sprejetja. 
 
Vinko ROUS, predsednik Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne 
službe, je podal mnenje odbora, ki se glasi: 
»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 
Odloka o lokacijskem načrtu »stari MIR« (prva obravnava) ter predlaga občinskemu svetu, da 
ga sprejme v predloženi vsebini z naslednjimi predlogi: 
Ø Odbor predlaga, da strokovne službe občinske uprave pripravijo strokovno pisno mnenje 

glede odstopanj, ki jih predvideva odlok. (poglavje X., 23. člen) 
Ø Odbor predlaga, da se čimprej pristopi k celoviti oz. kompletni ureditvi celotnega mesta, da 

se prostorska problematika ne bi več reševala parcialno. 
Ø Odbor daje pobudo županu občine, da skliče na razgovor vse nove interesente, ki bi želeli 

graditi in sedanje uporabnike na tem prostoru, da skupaj načrtujejo uporabo in morda tudi 
ureditev na tem prostoru.  

Ø Odbor predlaga županu tudi, da vodi aktivnosti za pridobitev objektov opuščene 
carinarnice, ki bi naj prišla v last občine. 

Ø Odbor predlaga, da izdelovalec predmetnega lokacijskega načrta pripravi strokovni predlog 
rešitve ureditve križišča Panonska-Lackova v obliki krožnega križišča oziroma rondoja in 
ga posreduje na pristojni državni organ v proučitev z vlogo za zagotovitev državnih 
sredstev, saj je ta cesta republiškega ranga. 

Ø Odbor predlaga, da v času obravnave predmetni odlok obravnava tudi Svet za urbanizem 
ter komunalno infrastrukturo.« 

 
Župan je odprl razpravo. 
 
Zvonko GREDAR, član občinskega sveta, je povedal, da mora ta odlok biti zapisan tako, da ne 
bo istega problema, kot je zdaj problem pri avtoradgoni z Avto Aresom glede uvoza in izvoza. 
Na tem prostoru bodo živeli radgončani, ne pa ljubljančani, ki želijo štirikrako križišče. 
Potrebno je izhajati iz tega, da ne bo Gornja Radgona imela na 30 metrih dve preobremenjeni 
križišči. On še vedno vztraja, da je ta uvoz potrebno zamakniti in predvideti krožno križišče 
tam in Kerenčičevo ulico zapreti, ker bo dolgoročno na Panonski ulici zaradi izgradnje 
avtoceste takšna frekvenca prometa kot je zdaj na Partizanski cesti. V štirih letih se bo z 
izgradnjo avtoceste rešilo Partizansko in Apaško cesto in bo nova cesta smrti od mejnega 
prehoda do Spodnjih Ivanjcev. Glede prometa na tem območju je potrebna velika previdnost in 
uvoz že sedaj zamakniti ali pa v odloku vsaj dodati klavzulo, da če pride do izgradnje krožišča 
ne gre vse to na stroške občine ampak na stroške izvajalca ali pa lastnika. 
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Župan je zaključil razpravo. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (19 prisotnih) 
sprejeli naslednji 

S K L E P   št. 166: 
 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema predlog Odloka o lokacijskem načrtu za 
območje »Stari MIR« v Gornji Radgoni – prva obravnava. Obravnava o predlogu odloka 
traja 30 dni. 
 
 
Župan je nato pred odmorom dal besedo poslancu Feriju Horvatu, da na kratko vse prisotne 
seznani z aktualnimi zadevami. 
 
Feri HORVAT, poslanec Državnega zbora Republike Slovenije, je na kratko podal aktualne 
informacije o razgovoru z novim ministrom za promet in glavnima predstavnikoma DARS-a. 
Zadnja tragična nesreča je ponovno z vso krutostjo opozorila na izreden problem močnega 
povečanja tovornega prometa. Povedal je, da mu je gospod Božič, še kot direktor DARS-a in 
kandidat za ministra pred predstavitvijo v parlamentu ter po predstavitvi, ko je že ugotovil, da 
bo novi minister za promet, v osebnih razgovorih zagotovil, da bo naredil vse, da bodo tisti 
sklepi o pospešitvi izgradnje avtoceste s končnim rokom dogradnje do leta 2008, ki jih je 
sprejela prejšnja Vlada, izvedeni in uresničeni v najhitreje možnem roku. 
V štirih točkah je nato povzel, kar mu je novi minister za promet na včerajšnjem sestanku 
povedal in sicer je prvič dejal, da sklepi prejšnje Vlade o pospešeni gradnji in končni dogradnji 
avtoceste do leta 2008 veljajo. Drugič je povedal, da tudi osebno kot minister zagotavlja, da 
bodo ti sklepi uresničeni, kar pa je podal tudi kot zavezo izmed ene njegovih prioritet, na 
matičnem odboru v parlamentu ob predstavitvi kot kandidat za ministra in da je sam osebno 
prepričan, da je to zdaj najnujnejši odsek v Sloveniji glede na tako močno povečan promet. 
Tretjič je povedal, da sta DARS in ministrstvo že pripravila predlog plana DARS-a za 
prihodnje leto, ki ga najprej Vlada in potem parlament, vsako leto sprejemata in kjer je 
natančno vsebinsko in finančno opredeljeno, da so upoštevani sklepi prejšnje Vlade in 
zagotovljeno, da se bo gradilo na kompletni trasi na treh odsekih Vučja vas-Cogetinci, Pesnica-
Lenart in del od Madžarske do Vučje Vasi. Četrtič je pomemben finančni del, kjer je dobil 
identično informacijo od ministra in vodilnih DARS-a, da so v sklepni fazi razgovori z 
Evropsko investicijsko banko za zelo ugoden kredit v višini 250 mio EUR samo za ta odsek 
avtoceste Maribor – Madžarska meja, pogodba z banko pa bi naj bila glede na razgovore 
podpisana v mesecu marcu 2005. Seveda bo za ta kredit morala dati poroštvo država, kar 
pomeni, da bo moral parlament sprejeti zakon o poroštvu. Tu lahko nastanejo težave, ker se ob 
vsakem večjem poroštvu pojavljajo bojazni o zadolženosti predvsem iz strani tistih, ki niso 
tako zainteresirani za avtocesto. Zato bo toliko bolj pomembno, da napnejo vse sile vsi in 
župani in poslanci iz tega območja, ne glede na strankarsko pripadnost, da se ta zakon sprejme. 
Po tem razgovoru se je z ministrom in predstavniki DARS-a dogovoril za delovni sestanek v 
začetku januarja, kjer bi se pogovarjali tudi o podrobnostih. Ker je v interesu tega območja, bi 
se lahko skušalo forsirati znotraj tega plana ter posebej pospešiti gradnjo odseka avtoceste 
Lenart – Vučja Vas glede na najbolj kritično situacijo, kar pa ne bo lahko, ker je celotno 
Pomurje zainteresirano. Podpira tudi pobudo gospoda Zagorca glede razširitve odbora z 
drugimi motiviranimi župani za večjo reprezantitativnost, prav tako pa je predlagal, da vodenje 
tega odbora še naprej koordinira župan Anton Kampuš. Na koncu je še pohvalil in čestital za 
opravljeno delo vsem, ki sodelujejo pri uresničevanju programov in projektov, ki se v občini 
izvajajo. Osebno je ponosen na sodelovanje in dosežene vidne rezultate na področju 
gospodarstva, vključno z novo industrijsko cono, ki jo zavidajo in hvalijo po Sloveniji, 
vključno z imenitno proslavo ob vstopu v Evropsko unijo, ki je bila najimenitnejša v Sloveniji 
in še vedno pozitivno odmeva v Ljubljani. 
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ODMOR 
Sledil je 20-minutni odmor, ki ga je ob 16.00 odredil župan.  Seja se je nadaljevala ob 16.20 uri.  
Župan je preveril prisotnost članov in članic občinskega sveta in ugotovil, da je na seji trenutno 
prisotnih 18 članic in članov občinskega sveta.  
 
 
 
Ad. 10:       Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o prostorskih ureditvenih 

        pogojih za območje občine Gornja Radgona (skrajšani postopek) 
 
Obrazložitev k Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o prostorskih ureditvenih pogojih 
za območje občine Gornja Radgona (skrajšani postopek), je podal Igor PIVEC, vodja Oddelka 
za varstvo okolja in urejanje prostora, komunalno infrastrukturo ter gospodarstvo v občinski 
upravi. Povedal je, da je Odlok o prostorsko ureditvenih pogojih za območje Občine Gornja 
Radgona bil sprejet na 9. redni seji občinskega sveta dne 28.10.1999. Na 21. redni seji dne 
29.11.2001 in 6. seji dne 29.05.2003 so pa bile sprejete spremembe in dopolnitve. V času od 
uveljavitve odloka pa do danes se je ugotovilo, da je potrebno nekatere določbe spremeniti 
oziroma dopolniti. Gre sicer za manjše spremembe in dopolnitve, ki pa so za realizacijo 
nekaterih posegov v prostor s strani posameznih investitorjev potrebne zaradi pridobitve 
potrebnih upravnih dovoljenj. Lastnik zemljišča ob cesti G1 bi želel graditi oziroma legalizirati 
šotorsko halo, ki je postavljena na zemljišču parc. št. 533/2 k.o. Mele, ki je opredeljeno kot 2. 
območje kmetijskih zemljišč. S strani posameznih investitorjev se pojavljajo tudi predlogi in 
potrebe za gradnjo oziroma postavitev zaščitnih ograj, ki bi bile višje kot 1,20 metra, zato se 
predlaga, da se omogoči postavitev ograj višine več kot 1,20 metra v primeru, če je to zaščitna 
ograja. Po obrazložitvi je občinskemu svetu predlagal, da sprejme predlog odloka po 
skrajšanem postopku v predloženi vsebini. 
 
Vinko ROUS, predsednik Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne 
službe, je podal mnenje odbora, ki se glasi: 
»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 
Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o prostorskih ureditvenih pogojih za območje 
občine Gornja Radgona - skrajšani postopek ter predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme v 
predloženi vsebini.« 
 
Brez razprave so članice in člani občinskega sveta nato soglasno (18 prisotnih) sprejeli 
naslednji 
 

S K L E P   št. 167: 
 
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema predlog Odloka o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o prostorsko ureditvenih pogojih za območje Občine Gornja 
Radgona – skrajšani postopek. 
 
 
 
Ad. 11:       Sklep o potrditvi cen za odvoz in ravnanje s komunalnimi odpadki 
 
Obrazložitev k sklepu o potrditvi cen za odvoz in ravnanje s komunalnimi odpadki, je podal 
Dragan KUJUNDŽIČ, višji svetovalec na Oddelku za varstvo okolja in urejanje prostora, 
komunalno infrastrukturo ter gospodarstvo v občinski upravi. Povedal je, da je vlogo za 
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pridobitev soglasja k dvigu cen s komunalnimi odpadki dne 12.11.2004 vložil koncesionar 
Letnik – Saubermacher. K vlogi so priložili tudi sklep Občinskega sveta Občine Puconci s 
katerim se dviguje cena odlaganja odpadkov na odlagališču Puconci za 6,93% zaradi 
nadgradnje obstoječega sistema (dodatni stroški upravljanja odlagališča nenevarnih odpadkov 
Puconci). V vlogi je koncesionar upošteval tudi redni – dovoljeni dvig cen ravnanja z odpadki, 
ki je posledica rasti cen virov, ki jih uporablja pri izvajanju svoje dejavnosti. Dovoljeni dvig 
cen v času od januarja 2004 do septembra 2004 znaša 4,1% in je enak odstotku kumulativnega 
povišanja cen industrijskih proizvodov pri proizvajalcih po Uredbi o oblikovanju cen 
komunalnih storitev. Predlagani povprečni dvig cen ravnanja z odpadki tako znaša 4,04%, cena 
pa vključuje vse elemente, ki so zajeti obrazložitvi sklepa.   
 
Mojca LETNIK, direktorica podjetja Letnik-Saubermacher d.o.o. iz Lenarta, je povedala, da so 
naslovili vlogo za dvig cen iz dveh razlogov, kot je že povedal gospod Kujundžič. Povedala je, 
da se trudijo svojo storitev izvajati v skladu z dogovori, vse probleme, ki nastajajo na terenu, 
pa rešujejo sproti. Na morebitna vprašanja glede dviga cen pa bo z veseljem skušala odgovoriti. 
Zahvalila se je vsem za sodelovanje, ter povedala, da na vprašanja in pobude, ki jih dobivajo 
skušajo čimprej reagirati ter probleme odpraviti in rešiti na najboljši način. 
 
Vinko ROUS, predsednik Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne 
službe, je podal mnenje odbora, ki se glasi: 
»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 
sklepa o potrditvi cen za odvoz in ravnanje s komunalnimi odpadki ter predlaga občinskemu 
svetu, da sprejme sklep o dvigu cen v predloženi vsebini.« 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Zvonimir KLEMENČIČ, član občinskega sveta, je povedal, da je dejstvo, da Občina Gornja 
Radgona za Zbirno-sortirni center Puconci iz konta 05.09.430700 po pogodbi namenja samo v 
letu 2005 sredstva v višini 23 mio SIT. Če se zneske za te namene sešteje dobimo zelo velik 
znesek, zato bi bilo dobro, da se malo spomni zgodovine dviga cen in burnih razprav v 
lanskem letu. V razmislek direktorici podjetja, je povedal, da je dejstvo, da ima podjetje 
Letnik-Saubermacher v tem trenutku monopol glede odvoza smeti. Koncesijska pogodba res 
velja do leta 2009 s tem, da v tej pogodbi tudi piše, da jo je možno predčasno prekiniti. Povedal 
je tudi, da ga moti, da občinske strokovne službe niso skušale doseči nižji procent podražitve, 
če že ta mora biti. On glede na zapisano ne vidi razloga, da bi do podražitve prišlo, ker je 
potrebno malo poiskati notranje rezerve in se obnašati malo drugače, ker bo slej ko prej prišla 
tudi konkurenca na tem področju. Na koncu je povedal, da bo on glasoval proti. 
 
Župan je zaključil razpravo. Povedal je, da so tekla med občino in koncesionarjem tehtna 
pogajanja glede dviga cen ampak se je na koncu na podlagi nakazanih dejstev za predlagano 
podražitev odločilo. 
 
Članice in člani občinskega sveta so nato z večino (18 prisotnih, 14 ZA – 4 PROTI) sprejeli 
naslednji 
 

S K L E P   št. 168: 
 
Občina Gornja Radgona daje soglasje k dvigu cen ravnanja s komunalnimi odpadki 
koncesionarja Letnik – Saubermacher d.o.o., Spodnji Porčič 4/a v povprečni višini 4,04% 
tako, da znaša nova cena: 
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 Ostali 
odpadki 

Papir, 
steklo, 
plastika, 
kovine  

Kosovni 
odpadki 

Nevarni 
odpadki 

Sredstva 
občine 

Zbirni 
center 

SKUPAJ DDV 
8,5% 

CENA z 
DDV  

120 l 1.230,49 242,41 208,08 98,84 200,00  1.979,82 168,28 2.148,11 
240 l 2.379,67 468,18 208,08 98,84 370,00  3.524,76 299,60 3.824,37 
1100 l 10.111,45 145,30 1.872,72 889,54 1.500,00  16.519,02 1.404,12 17.923,14 
Vreča 656,27 104,04 208,08 98,84 150,00  1.217,22 103,46 1.320,69 
 
 
 
Ad. 12:       Sklep o vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega 

        zemljišča v občini Gornja Radgona za leto 2005 
 
Obrazložitev k sklepu o vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča 
v občini Gornja Radgona za leto 2005, je podala Darinka BODANEC, direktorica občinske 
uprave. Povedala je, da gre za vsakoletno valorizacijo vrednosti točke za odmero  nadomestila 
za uporabo stavbnega zemljišča, ki se valorizira v skladu z občinskim odlokom in veljavno 
zakonodajo ter se usklajuje z indeksom rasti cen življenjskih potrebščin, ki znaša 103,4 kar 
pomeni, da se vrednost točke valorizira iz sedanje 0,36 SIT na 0,37 SIT. Po obrazložitvi je 
predlagala občinskemu svetu, da predloženi sklep sprejme.  
 
Vinko ROUS, predsednik Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne 
službe, je podal mnenje odbora, ki se glasi: 
»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 
sklepa o vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča v občini 
Gornja Radgona za leto 2005 ter predlaga občinskemu svetu, da sprejme sklep v predloženi 
vsebini.« 
 
Brez razprave so članice in člani občinskega sveta nato soglasno (18 prisotnih) sprejeli 
naslednji 

S K L E P   št. 169: 
 
1. Vrednost točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča v Občini 

Gornja Radgona za leto 2005 znaša 0,37 SIT.  
2. Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v uradnem glasilu Občine Gornja 

Radgona – lokalni časopis Prepih. 
 
 
 
Ad. 13:       Sklep o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra 
 
Obrazložitev k sklepu o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra, je podal Dragan 
KUJUNDŽIČ, višji svetovalec na Oddelku za varstvo okolja in urejanje prostora, komunalno 
infrastrukturo ter gospodarstvo v občinski upravi. Povedal je, da se obe nepremičnini nahajata 
v Industrijski coni Gornja Radgona v k.o. Mele. V zemljiški knjigi Okrajnega sodišča v Gornji 
Radgoni sta obe nepremičnini vpisani kot javno dobro – cesta, v naravi pa obe parceli nista več 
objekt javne infrastrukture in s tem nista grajeno javno dobro več kot dvajset let zato so v 
skladu z zakonom izpolnjeni pogoji, da se jim odvzame status javnega dobra. Obe 
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nepremičnini sta predmet prodaje v skladu s programom prodaje občinskega stvarnega 
premoženja. Po obrazložitvi je predlagal občinskemu svetu, da predloženi sklep sprejme. 
 
Vinko ROUS, predsednik Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne 
službe, je podal mnenje odbora, ki se glasi: 
»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 
sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra ter predlaga občinskemu svetu, da sprejme 
sklep v predloženi vsebini.« 
 
Brez razprave so članice in člani občinskega sveta nato soglasno (18 prisotnih) sprejeli 
naslednji 

S K L E P   št. 170: 
 
1. Nepremičninam parc. štev. 939/3 cesta v izmeri 247 m2 pripisani pri vl. št. 294 k.o. 

Mele in parc. štev. 941 cesta v izmeri 61 m2 pripisani v seznamu 1 k.o. Mele se 
odvzame status grajenega javnega dobra lokalnega pomena.  

2. Pristojno Okrajno sodišče v Gornji Radgoni po uradni dolžnosti vpiše v zemljiško 
knjigo lastninsko pravico Občine Gornja Radgona na nepremičninah iz 1. točke tega 
sklepa.  

3. Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu Občine Gornja 
Radgona, lokalni časopis Prepih.  

 
 
 
Ad. 14:       Program športa za leto 2005 v občini Gornja Radgona 
 
Obrazložitev k programu športa za leto 2005 v občini Gornja Radgona, je podala Janja 
BRUMEN, strokovna sodelavka na Oddelku obče uprave, proračuna in družbenih dejavnosti v 
občinski upravi. Povedala je, da občinski svet na podlagi sprejetega proračuna občine za leto 
2005, kjer je določena postavka za šport, sprejme še program športa za leto 2005. S 
programom športa za leto 2005 se določajo nameni, ki se sofinancirajo iz proračuna in pa 
višina sredstev za posamezne programe. Za leto 2005 predvidevamo, da se za namene rednega 
vzdrževanja celotnega kompleksa ŠRC Trate nameni 2 mio SIT, za športno vzgojo otrok, 
mladine in študentov nameni 11,75 mio SIT, za kakovostni šport 1,33 mio SIT, za športno 
rekreacijo 1,16 mio SIT, za posebne programe 0,839 mio SIT ter za razvojne in strokovne 
naloge 11,2 mio SIT. V primerjavi z letom 2004 se uvaja dva nova programa in sicer program 
izobraževanj za trenerje in program udeležbe na mednarodnih športnih prireditvah. V 
primerjavi z letom 2004 se povišuje postavka športna rekreacija in pa postavka za delovanje 
športnih društev in občinske športne zveze, znižuje se pa v okviru programa kakovostnega 
športa otrok in mladine ter kakovostni šport odraslih, samo postavka za objekt medtem, ko vse 
ostale postavke ostajajo v enaki višini kot v letu 2004. Po obrazložitvi je občinskemu svetu 
predlagala, da sprejme program športa v predloženi vsebini. 
 
Zvonimir KLEMENČIČ, predsednik Odbora za družbene dejavnosti, je podal mnenje odbora, 
ki se glasi: 
»Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlog Programa športa za leto 2005 v občini 
Gornja Radgona in predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme v predloženi vsebini.« 
 
Župan je odprl razpravo. 
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Vilijem ŽUNKOVIČ, član občinskega sveta, je povedal, da je razvidno, da se sredstva za 
rekreacijo odraslih rapidno povečujejo. Proti rekreaciji odraslih nima nič, vendar smatra, da je 
predvsem potrebno namenjati sredstva za udejstvovanje športa mladih. Predlagal je, da se tisti 
procent, ki se zvišuje, nameni predvsem mladini izven osnovne šole. Vsa sredstva, ki se delijo 
med športna društva in kolektive, se naj delijo realno glede na njihovo udejstvovanje, da 
kasneje ne bo pripomb, da so nekateri priviligirani. 
 
Župan je zaključil razpravo. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (18 prisotnih) 
sprejeli naslednji 
 

S K L E P   št. 171: 
 
Občinski svet občine Gornja Radgona sprejema Program športa za leto 2005 v občini 
Gornja Radgona. 
 
 
 
Ad. 15:       Koledar prireditev v letu 2005 v občini Gornja Radgona 
 
Obrazložitev h koledarju prireditev v letu 2005 v občini Gornja Radgona, je podal Dušan 
ZAGORC, podžupan. Povedal je, da je iz tega koledarja izvzet program B »Sodelovanje na 
prireditvah izven občine Gornja Radgona v letu 2005«, kjer naša društva oziroma organizacije 
nastopajo izven občine, vendar je sestavni del tega koledarja in dosegljiv v enoti TIC Gornja 
Radgona. Poziv za posredovanje informacij o prireditvah je šel novembra 2004 vsem 
društvom, krajevnim skupnostim in političnim strankam. V tem koledarju je pregledno 
zapisano katera prireditev je katerega dne, kraj dogajanja, organizator in soorganizator. Stroški 
izvedbe so zapisani samo informativno, kot so jih predlagatelji dali. Zapisane pa so tudi 
kontaktne osebe. Na tej seji je bil sprejet proračun za leto 2005, kjer je za prireditve skupaj 
namenjenih 11 mio SIT. V mesecu januarju 2005 bodo izdelani posebni kriteriji, februarja pa 
se bodo delila sredstva. Glavna prioriteta je namenjena mednarodnim in državnim prireditvam, 
na novo se pa dodajajo še nekatere tradicije ob prvem maju, glede na uspešno prireditev ob 
vstopu v Evropsko unijo. V tem koledarju je tudi nekaj izjemnih zadev kot so športne 
prireditve, ki jih organizira Športna zveza Gornja Radgona, kot nov organizator se pojavlja tudi 
društvo Radigoj, prav tako se še močneje pojavlja Glasbena šola Gornja Radgona. V tem 
koledarju so tudi tradicionalne prireditve, zapisani so vsi sejmi Pomurskega sejma, na novo pa 
so zapisani eni najstarejših sejmov v občini kot so Petrov in Leopoldov sejem. Posebej je 
izpostavil prireditve z bogato tradicijo kot so pustovanje, kresovanje, Radgonska noč, 
martinovanje in pozdrav novemu letu. Leto 2005 je neverjetno bogato tudi z jubileji s 
številkami, ki se končajo na 5 ali 10. Te jubilejne prireditve pa so 10. pustovanje, 20. izbira 
športnika leta občine Gornja Radgona, 60. let smrti aktivistke Marije Rožman.  
V letu 2005 se praznujejo tudi jubileji Osnovne šole Gornja Radgona in sicer 1535. letnica 
najstarejše zgradbe prve šole v Gornji Radgoni (današnja stavba zraven bivšega MIR-a), leta 
1775 so nastajale nove glavne šole torej 230 let, leta 1805 torej 200 let, pa je pričetek gradnje 
OŠ v Gornji Radgoni poleg cerkve, kjer je danes OŠ dr. Janka Šlebingerja. Leta 1895 po 
reformi 5-razrednica torej 110 let, leta 1945 zopet Slovenska šola torej 60 let, leta 1975 torej 30 
let selitve radgonske šole iz gradu na lokacijo Prežihova 1 v Gornji Radgoni. 
Mešani pevski zbor Apače praznuje 15. obletnico, Vrtec Manka Golarja praznuje 70. obletnico, 
Vseslovenski podjetniški forum praznuje 10. obletnico v Gornji Radgoni, Ženski pevski zbor 
(danes Društvo podeželskih žena Sp. Ščavnica) praznuje 30. obletnico, OOZ Gornja Radgona 
praznuje 25. obletnico, Društvo Sožitje praznuje 35. obletnico, občinska Gasilska zveza pa 
praznuje 50. obletnico, nenazadnje pa bo Občina Gornja Radgona praznovala tudi 10. praznik 
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občine, v tem okviru pa je zadan cilj za izdajo monografije občine. Praznovali pa se bodo tudi 
5. Trstenjakovi dnevi, ki so se pričeli že v letu 2004, hkrati pa bo imenovan posebni odbor za 
prireditve v letu 2006. Praznovalo se bo tudi 900 let gradu Negova, 100. obletnica rojstva 
akademika dr. Antona Trstenjaka in 10. obletnica njegove smrti, kar pomeni, da bo leto 2006 
zaznamovano kot Trstenjakovo leto s poudarkom prireditvam na Negovskem koncu. Po 
obrazložitvi je predlagal, da občinski svet koledar prireditev za leto 2005 sprejme. 
 
Zvonimir KLEMENČIČ, predsednik Odbora za družbene dejavnosti, je podal mnenje odbora, 
ki se glasi: 
»Odbor za družbene dejavnosti se je seznanil s koledarjem prireditev v letu 2005 v občini 
Gornja Radgona in predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme v predloženi vsebini.« 
Povedal je, da je prav, da se Občina Gornja Radgona skozi te prireditve promovira in 
prezentira. 
 
Branko KOCBEK, predsednik Odbora za kmetijstvo in turizem, je podal mnenje odbora, ki se 
glasi: 
»Odbor za kmetijstvo in turizem se je seznanil s koledarjem prireditev v letu 2005 v občini 
Gornja Radgona in predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme v predloženi vsebini. 
Odbor vabi še morebitne druge organizatorje prireditev, da podajo podatke o dodatnih 
prireditvah, s katerimi bi se potem koledar prireditev dopolnil.« 
Povedal je tudi, da so že na samem odboru bili podani določeni predlogi za prireditve, ki so že 
uvedene ampak niso vnesene v koledar in sicer praznovanje krajevnega praznika v Spodnjih 
Ivanjcih, vaške igre v Lomanošah ter razstava živine iz strani govedorejskega društva. 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Milena MAROVIČ, članica občinskega sveta, je povedala, da je to le seznam želenih prireditev 
v občini in je precej prireditev vezanih na dotacijo iz občinskega proračuna. Pri tem gre 
predvsem za neprofitne organizacije, ki razen članarine in sredstev iz proračuna, nimajo lastnih 
sredstev. Danes ni znana višina dotacij, zato tudi ni možno pričakovati, da se bodo vse 
navedene prireditve tudi resnično izvedle, čeprav bi sklep občinskega sveta naj bil tudi obveza 
za vse organizatorje, da bodo te prireditve tudi izvedli. Nenazadnje gre po sprejemu na 
občinskem svetu, ta koledar prireditev v javnost. Komisiji za prireditve pa je predlagala, da 
vsem prijaviteljem prireditev pošlje informacijo o dodeljeni višini sredstev iz proračuna, da se 
ne bo zgodilo to kot letos njim, ko so dobili za silvestrovanje na prostem veliko manj sredstev 
kot so menili, da jih imajo odobrenih. 
 
Vilijem ŽUNKOVIČ, član občinskega sveta, je v razmišljanje povedal, da je občinski praznik 
zmeraj v Gornji Radgoni in se vsi vabljeni občani morajo voziti na proslavo v Gornjo 
Radgono. Podal je pobudo, da bi skušali te občinske praznike praznovati po krajih, kjer je to 
možno, torej v Apačah in Negovi ter drugje, kjer je to možno. Tako bi se tem ljudem dalo 
signal in približalo občino v te kraje. V Apačah in Negovi imajo lepo telovadnico oziroma 
prostore, kjer se lahko sprejme od 300 do 500 ljudi. Glede delitve sredstev, pa je predlagal, da 
bi naj Komisija za prireditve ta sredstva razdelila enako med krajevnimi skupnostmi. Nekatere 
krajevne skupnosti so precej  velike in imajo želje, da bi nekaj naredile vendar je sredstev 
premalo. 
 
Župan je povedal, da Komisiji za prireditve zaupa in da bo ta poskrbela, da neaktivni ne dobijo 
sredstev, zato kriterij delitve po krajevnih skupnostih, kot ga je predlagal gospod Žunkovič, ni 
dober ampak je kriterij samo aktivnost. 
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Slavko LONČARIČ, član občinskega sveta, je povedal, da se s koledarjem strinja. Omenil je 
pa izdelavo monografije občine, kjer pa bo dal predvsem dosti dela grad Negova, ki bo za leto 
in pol praznoval 900 letnico, zato je potrebno tudi temu nameniti pozornost. 
 
Župan je zaključil razpravo. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (18 prisotnih) 
sprejeli naslednji 
 

S K L E P   št. 172: 
 
1. Občinski svet sprejema predloženi Koledar prireditev v letu 2005 v Občini Gornja 

Radgona.  
2. Stroški izvedbe prireditev navedeni v koledarju so informativnega značaja. Komisija 

za prireditve določi prireditve, ki se bodo financirale iz občinskega proračuna do 
višine zagotovljenih sredstev na postavki prireditve. 

 
 
 
Ad. 16:   Odgovori na vprašanja, pobude in predloge članov in članic občinskega sveta 
 
Župan je povedal, da bodo vsi, ki so podali pobude, predloge in vprašanja na tej seji, dobili 
pisne odgovore v gradivu za naslednjo sejo občinskega sveta. 
Povedal je, da so odgovori na vprašanja, pobude in predloge iz prejšnje seje priloženi v 
gradivu, če pa niso zadovoljivi, pa se bo na njih skušalo odgovoriti še enkrat, žal pa pri 
odgovorih ni možno pričakovati, da bodo vedno pozitivni. Nato je zaključil to točko. 
 
 
 
Ad. 17:     Informacija o opravljenih aktivnostih župana med sejama 
 
Župan je na kratko naštel in opisal najnovejša in najpomembnejša dogajanja, ki so bila med 
prejšnjo in sedanjo sejo občinskega sveta. 
 
Nova enota Zavoda Hrastovec-Trate 
Povedal je, da se pogovarja o gradnji nove enote Zavoda Hrastovec-Trate za 50 ljudi. 
Pripravljeni sta dve lokaciji, ko bo zadeva tako daleč dogovorjena, se bo o tem bolj podrobno 
seznanilo tudi občinski svet. 
 
Gradnja novega bloka na Tratah v Gornji Radgoni 
S podjetjem SGP Pomgrad tečejo resni razgovori o gradnji novega bloka na Tratah v Gornji 
Radgoni. Na čakalni listi za stanovanja v občini Gornja Radgona je okrog 120 prosilcev. 
Skoraj dnevno k njemu prihajajo občani, ki ne morejo več plačevati stanarine iz večih vzrokov. 
Predvsem v občini ni primerno velikih stanovanj, kar pomeni, da bo ob gradnji tega bloka 
načeloma občina imela vpliv na to, kakšna stanovanja se bodo gradila. To pomeni, da se ne bo 
gradilo več dvo- in trosobnih stanovanj, ker so največje potrebe po enosobnih stanovanjih in 
garsonjerah. 
 
Parcele za individualno gradnjo 
V pripravi je precejšnje število parcel za individualno gradnjo in sicer na Simoničevem bregu, 
Kunejevem, Polički cesti in Delavski poti. 
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900 letnica Negovskega gradu 
Leta 2006 bo 900. letnica Negovskega gradu, zato se je za takrat potrebno dobro pripraviti. Za 
Negovski grad je potrebno določiti namembnost, da se bodo lahko pridobila sredstva iz 
Evropske unije, zato se zdaj trudi, da bi se gradu skupaj z jezerom, dalo novo namembnost. 
 
Projekt vodooskrbe v Pomurju 
Glede celovite vodooskrbe v Pomurju se dogajajo določeni zapleti, ker nekatere občine nočejo 
pristopiti k projektu. To je za občino Gornja Radgona pomemben projekt, znotraj tega projekta 
pa je zajeto tudi popolno varovanje vodnih virov. 
 
Gradnja avtoceste  v Pomurju 
To kar se je pred kratkim zgodilo na cesti v Spodnji Ščavnici je tragedija za vse. Na tej seji je 
bilo v tem sklopu podanih tudi veliko pobud. Zdaj se ne more vse odgovornosti prelagati na 
druge, ker če bi se že pred leti ta projekt za avtocesto podprlo, bi zdaj ta zadeva že bila urejena. 
Sedaj je nemogoče in nelogično pričakovati, da bo 50 kilometrov avtoceste zgrajeno v enem 
letu. Če so vsi parametri izpolnjeni in se nič ne zaplete je realno pričakovati, da bo konec leta 
2008 avtocesta izgrajena. On meni, da ni dobro zategovati stvari do konca, dokler se še 
obvladujejo. Pred kratkim je bila podpisana pogodba za celotno traso Cogetinci – Vučja vas, v 
katero so zajeli kar pet velikih podjetij, da bo gradnja v zastavljenih rokih možna, delalo pa se 
bo iz leve strani, desne strani in iz sredine. Ne glede na tragedije ni za pričakovati, da bi se 
zadeve preveč zategovalo, ker se lahko doseže negativne učinke. Potrebno bo pa dnevno 
spremljati dogovorjene stvari, če se pa te ne bodo kot dogovorjeno izvajale, pa s primerno 
akcijo ukrepati. 
 
Na koncu se je članicam in članom občinskega sveta zahvalil za sodelovanje. Pomembno je, da 
se v čim večji meri skuša ustreči občankam in občanom. Nekorektne pa so govorice, da se je 
govorilo o projektih in iz tega zdaj nič ni, ker to ni res. V tem trenutku je Podjetniško razvojni 
agenciji uspelo s projekti pripeljati v občino kar nekaj denarja. 
 
Župan je nato ugotovil, da je dnevni red seje izčrpan, zato se je članicam in članom občinskega 
sveta zahvalil za prisotnost in sodelovanje ter ob 17.20 uri zaključil 17. redno sejo občinskega 
sveta. 
 
Ker se bližajo božični prazniki in novo leto, je vsem prisotnim zaželel lepe božične praznike ter 
srečno novo leto. Vsem prisotnim ter vsem občankam in občanom je za novo leto zaželel obilo 
zdravja, uspešnosti, zadovoljnosti ter dobrega sodelovanja. 
 
 
ZAPISAL:                SEJO VODIL: 
Boštjan FLEGAR     ŽUPAN OBČINE GORNJA RADGONA: 
              Anton KAMPUŠ 
 
 
 
 


